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VERSLAG 

Overleg Regioambassadeurs 16 januari 2020 
 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig Regioambassadeurs (zie lijst)  

Griffiers: 
Aanwezig: Jan Veenstra (Huizen), Minke Knibbe (Gooise Meren), Ralph de Vries 
(Blaricum), Debby de Heus (Wijdemeren), Annemarie de Graaf (Eemnes) en  
Martin van Engelshoven-Huls (Weesp)  
Afwezig: Corry Holtslag (Laren) en Paul van Ruitenbeek (Hilversum)      
Regio: 
Jaap Jan Bakker en Marije Mansfeld 

Afwezig Zie lijst 

Contactpersoon Jaap Jan Bakker 

E-mail j.bakker@regiogv.nl 

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk 20.0000338 

Vastgesteld d.d.  
 
Regioambassadeurs Naam Twitter  

BLARICUM Christien Dobber-Spruijt VVD   

 Ineke Breet-Roestenburg DBP   

GOOISE MEREN Jos de Lange CDA   

 Mark Marshall VVD @markmarshall10  

HILVERSUM Frits Vogel VVD   

 Bianca Verweij SP @BIANCAVERWEIJ  

HUIZEN Margot Leeuwin PvdA @moleeuwin  

 Karin Rienstra Groen Links @KarinRienstra  

LAREN Eric Hurink Larens Behoud   

 Sean Bogaers Larens Behoud   

WIJDEMEREN Alette Zandbergen De Lokale Partij @DeLokalePartij_  

 Sorrel Hidding-Davey VVD   

WEESP Carin Ogier   

 Nina Kwakman   

Eemnes Niels Rood    

 
Aanwezig  

Afwezig  

 
 
1. Gesprek met de griffiers 

Inhoud  

In de memo van de griffiers wordt gesignaleerd dat het overzicht van aandachtspunten in de notitie 
van de Regioambassadeurs van september 2018 veelomvattend is en op onderdelen een overlap 
kent met de activiteiten waarvoor griffiers qua functie zijn aangewezen. Wel is in de kring van 
griffiers geconstateerd dat per gemeenteraad de reikwijdte van de functie kan verschillen. 
Vanuit de griffiers wordt aangereikt om in nauwe afstemming met de Regioambassadeurs de 
ondersteuning waar dit valt onder de griffietaken te verstevigen. 
Uit de bespreking die volgt blijkt allereerst dat het brede palet aan aandachtspunten voor de nieuwe 
Regioambassadeurs destijds nog niet goed was te overzien.  
In Hilversum werden in 2018 tijdens de bespreking in de raad gevraagd naar de bijbehorende 
kwaliteit prestatie indicatoren. Voor de Regioambassadeurs is de ervaring dat zij soms alleen staan 
in de eigen raad bij de bevordering van de aandacht bij wat regionaal speelt. Voor gemeenten die 
terugkoppeling door Regioambassadeurs of de wethouders als een vast punt op de agenda hebben 
staan lijkt dat eenvoudiger. De aangeboden ondersteuning wordt gewaardeerd.    
De heer Vogel geeft in dit verband aan dat de griffiers bij het waarborgen van de (gelijk)tijdigheid 
van de communicatie en de raadsprocedures RSA speerpunten idealiter de functie van de 
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Regioambassadeurs overbodig maken.  
De Regioambassadeurs zijn destijds (bij het in procedure brengen van een eerste versie RSA) in een 
leemte aan raadsbetrokkenheid gesprongen.  
In Hilversum werd eerder de wens uitgesproken om een Regiogriffier aan te stellen. Als de griffiers 
in onderlinge afstemming en samenwerking weten te bereiken, dat de communicatie en de 
procedures goed zijn afgestemd dan is dit ook een oplossing.  
Afgesproken wordt op 13 februari vanaf 17.30 uur het gesprek te vervolgen.         
  
De griffiers en de voorzitter mevrouw Zandbergen verlaten de vergadering en de heer Vogel neemt 
als plaatsvervangend voorzitter de leiding van de vergadering over.   

 
2. Mededelingen en welkom aan de nieuwe regioambassadeurs 

Inhoud 

Welkom aan Carin Ogier. Nina Kwakman blijkt te zijn verhinderd 

 
3. Vaststellen verslag 19 december  

Inhoud 

Conform ontwerp nr.  20.0000073 

 
4. Opbrengst gespreksronde Startnotitie 

Inhoud  

Er zijn duidelijke rode draden in de gesprekken te traceren die breed worden gedeeld.  
Er is behoefte om meer tastbaar aangereikt te krijgen bij welke opgaven het aankomt om meer 
slagkracht met elkaar te ontwikkelen. Ook is er behoefte om meer duidelijkheid te verkrijgen hoe al 
met inzet van bestaande middelen de democratische legitimatie is te versterken.  
De centrale wens is vooral aan de slag te gaan met de RSA en niet opnieuw te verzanden in een 
structuurdiscussie. Er zijn in de gesprekken concrete punten benoemd waar het lokaal (vooral in de 
communicatie tussen wethouder of regionaal bestuurlijk trekkers en de raad) en ook regionaal het 
beter kan (verduidelijking van de inzet en de functie van de Regiopodia en het Regiocongres).  
Aanbeveling is te doen, te experimenteren en te leren van fouten. De verwachting is dat we op die 
manier ervaren wat het beste past in deze regio.  
Aanbeveling die uit de gesprekken naar voren komt is om de actualisering van de GR formeel los te 
koppelen van de experimenteerfase in de discussie over de governance.  
Voorgesteld is om met de opbrengst een werkconferentie te organiseren. Kernvraag voor de 
werkconferentie is hoe gemeenteraadsleden beter in staat kunnen worden gesteld om regionaal tot 
uitwisseling van beelden, van opvattingen en gezichtspunten te komen. Nagegaan dient te worden 
welke spelregels hierbij kunnen helpen. 
Bij de AB behandeling op 19 december is de aanbeveling overgenomen om dit proces los te 
koppelen van de meer formele GR actualisering. Die actualisering beperkt zich daarmee tot de 
technische aanpassingen en taken die afgelopen periode zijn opgedragen aan de Regio.  
In voorbereiding is genomen een werkconferentie op (het geplande Regiopodium van) 6 maart.  
Regelmatig kwam in de gesprekken aan de orde een gedeeld beeld ‘een common ground’ van dit 
gebied, zodat beter inzicht ontstaat bij de gemeenteraden in de onderlinge afhankelijkheden  
Hierop is ingespeeld met het Regiopodium van 20 januari dat gewijd is aan de verbreding van de 
kennis met de laatste inzichten uit het onderzoek naar dit gebied.  
Afgesproken is in het Algemeen bestuur om:  
2 burgemeesters Han ter Heegde (Gooise Meren), Nanning Mol (Laren),  
2 griffiers Jan Veentra (Huizen) en Minke Knibbe (Gooise Meren) en  
2 leden van het algemeen bestuur Wimar Jaeger (Hilversum) en Joost Boermans (Wijdemeren) 
onder voorzitterschap van burgemeester Joan de Zwart (Blaricum) als voorbereidingscommissie te 
verzoeken om de voorbereiding van de werkconferentie van 6 maart ter hand te nemen.  
Deze commissie komt op vrijdag 24 januari 14.00 uur voor het eerst bij elkaar en nog een keer op 
donderdag 27 februari 2020 12.30 uur.      

Acties 

Nagaan welke bijdrage gewenst vanuit de Regioambassadeurs. 
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5. Regiopodium van 20 januari  

Inhoud 

Gelet op de gespreksronde is het thema gericht op de verbreding van de kennis van het gebied en 
de ontwikkelingen. Voor het eerder aangekondigde thema inkoop SD bleek deze datum van 20 
januari uiteindelijk – gehoord de portefeuillehouders - nog wat te vroeg.    

Acties 

 
 

6. Rondje langs de velden   

Inhoud 

 Verzocht wordt om een extra overleg van de Regioambassadeurs uit te zetten voorafgaande aan de 
vervolgbespreking met de griffiers. (actie datumprikker)  
Op de vraag van de secretaris (gelet op verduidelijkingsverzoek van AB agendalid Sven Lankreyer) 
en in hoeverre de raad van Eemnes als partieel deelnemer (sociaal domein) actief wil deelnemen 
aan de gesprekken met de andere raden wordt door de Griffier en Niels Rood aangegeven dat de 
raad van Eemnes heel pragmatisch hiermee omgaat. Een uitnodiging aan de raad van Eemnes om 
deel te nemen aan de werkconferentie op 6 maart wordt op prijs gesteld     

 

 
Vergaderschema Regioambassadeurs: 
13 februari 2020 Let op ! Vanaf 17.30 uur tweede overleg gezamenlijk met de Griffiers tot 19.15 uur  
  2 april 2020 17.45 uur tot 19.15 uur 
11 juni 2020                     ,,     ,, 
10 september 2020        ,,     ,,  
12 november 2020         ,,     ,, 
 
Regiopodia:  
maandag 20 januari 20.00 uur – 22.00 uur 
vrijdag 6 maart 16.30 uur – 18.30 uur Werkconferentie o.b.v. rondje gemeenteraden 
maandag 18 mei 20.00 uur – 22.00 uur aangemeld is het thema duurzaamheid 
 
Regiocongres Singer Laren  
do 2 juli 17.30 uur – 22.00 uur centrale thema is het Koersdocument 2040 voor dit gebied  
 
Regiopodia:  
maandag 5 oktober 20.00 uur – 22.00 uur (nader in te vullen)  
vrijdag 27 november 16.30 uur – 18.30 uur (nader in te vullen) 
 

 


